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Πρακτικά Έκτακτης Γενικής Συνέλευσης 
Παρασκευή 24 Σεπτεμβρίου 2021, 5:00 μ.μ. – 5:40 μ.μ. 
Η συνεδρία διεξήχθη διαδικτυακά μέσω Skype  
 
Παρόντες:  
Νίκος Σουλελές, Παύλος Χριστοδουλίδης, ‘Αντριου Λαγός, Τούλα Ονουφρίου, Ηρόδοτος 
Ηροδότου, Λύσανδρος Παντελίδης, Ανδρέας Αναγιωτός, Χριστιάνα Κούτα, Διόφαντος 
Χατζημιτσής, Χριστίνα Γέρου. 
 
 

1. Εγκρίθηκε ομόφωνα η υποψηφιότητα της Χριστίνας Γέρου για τη θέση του 
Γραμματέα του Διοικητικού Συμβουλίου της Συντεχνίας.  Η υποψηφιότητα ήταν η 
μοναδική μετά από σχετική προκήρυξη με λήξη της προθεσμίας υποβολής στις 19 
Σεπτεμβρίου 2021.  Τα μέλη καλωσόρισαν τη νέα γραμματέα.  

 

2. Με αφορμή τη συνταξιοδότησή του Βασίλη Μεσαρίτη από τη θέση του Γραμματέα 
του ΔΣ της Συντεχνίας, έγινε εισήγηση όπως ετοιμαστεί τιμητική επιστολή για την 
προσφορά του.  Η εισήγηση έγινε αποδεκτή ομόφωνα. 

 

3. Εκφράστηκε η επιθυμία για αλλαγή του Καταστατικού της Συντεχνίας ούτως ώστε να 
υπάρχει αντιπροσώπευση και από συνταξιούχα μέλη της Συντεχνίας μας.  
Αποφασίστηκε όπως το θέμα συζητηθεί σε επόμενη συνεδρία.  

 
 

4. Ο Πρόεδρος ενημέρωσε τα μέλη για την αναβάθμιση της ιστοσελίδας της 
Συντεχνίας, στην οποία θα αναρτώνται τα πρακτικά των συνεδριάσεων.   

 

5. Σε αναφορά που έγινε για το Newsletter της Συντεχνίας, τα παρόντα μέλη 
εκφράστηκαν θετικά.  ‘Έγινε εισήγηση όπως αναγράφονται τα κύρια σημεία 
(highlights) του εκάστοτε τεύχους στο κείμενο του email που αποστέλλεται.  Η 
εισήγηση έγινε δεκτή.  

 

6. Εκφράστηκε η άποψη όπως γίνουν περαιτέρω προσπάθειες για μεγαλύτερη 
συμμετοχή των μελών στις συνεδριάσεις της Συντεχνίας, κάτι που θα αποφέρει 
περισσότερη ανατροφοδότηση για το έργο της Συντεχνίας.  

 

7. Τέθηκε η εισήγηση για διεξαγωγή μιας ανεπίσημης διαδικτυακής σύναξης «Bring 
your own coffee», με σκοπό να συμμετάσχουν όσο το δυνατό περισσότερα μέλη της 
Συντεχνίας για ανταλλαγή απόψεων και συζήτηση θεμάτων που μας αφορούν και 
μας προβληματίζουν.  

 

8. Σε αναφορά που έγινε για το θέμα των Επιδομάτων των Αναπληρωτών Καθηγητών 
και Καθηγητών, ο Πρόεδρος ενημέρωσε ότι εκκρεμεί ενημέρωση από τους νομικούς 
συμβούλους που όρισε η Συντεχνία για την πορεία του θέματος,  από τον Ιούλιο του  
2021.  

 

9. Τέθηκε θέμα για τους χώρους στάθμευσης του προσωπικού του ΤΕΠΑΚ και 
αποφασίστηκε να υποβληθεί σχετικό ηλεκτρονικό μήνυμα προς το email address της 
Συντεχνίας για συζήτηση στην επόμενη συνεδρία.  

 

10. Γενικά εκφράστηκαν θετικά σχόλια από τους παρόντες ως προς το έργο που επιτελεί 
Συντεχνία μας. 
 




